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Al eerder heeft het CDA aandacht gevraagd voor het behouden van het consultatiebureau in 
Bakel. Uit gesprekken is gebleken dat de sluiting komt doordat de verhoging van de huurprijs 
voor het consultatiebureau niet vergoed werd door de gemeente. Daarop heeft de Zorgboog 
besloten het consultatiebureau in de Wilbertsdries te sluiten. We constateren echter uit 
antwoorden uit onze voorgaande vragen dat het consultatiebureau in Bakel veel bezocht 
werd door ouders met kinderen. Het belang van een consultatiebureau in het dorp is groot, 
het is een feit dat steeds minder kinderen gevaccineerd worden en ouders uit Bakel en 
Milheeze zonder eigen vervoer kunnen niet naar Gemert met hun kind. Met alle 
consequenties van dien. 

De Stem van Bakel vond en vind de sluiting van het consultatiebureau een teleurstellend 
besluit en is vervolgens op zoek gegaan naar een alternatieve locatie die binnen het budget 
zou passen. Deze is gevonden maar het is niet gelukt om in overleg met de gemeente en de 
Zorgboog het genomen besluit terug te draaien. Wij hebben behoefte aan meer informatie 
rondom deze keuzes.

1. Wat waren de kosten voor de huur van het consultatiebureau in Bakel in de jaren 2017 
en 2018?

2. Wij horen dat vanwege huurverhoging, waar de gemeente niet in mee wilde gaan, het 
consultatiebureau in Bakel is gesloten. Klopt dat? Wat is de hoogte van deze 
huurverhoging?

3. Waarom is er niet gezocht naar alternatieve locaties in Bakel, die wel binnen het budget 
passen, voor het consultatiebureau?

4. Waarom voldoet het parochiehuis in Bakel niet aan de voorwaarden voor het 
consultatiebureau?

5. Wat zijn de randvoorwaarden aan een ruimte voor een consultatiebureau? 
6. Tot welke datum loopt het contract met de Zorgboog m.b.t. het verzorgen van de 

consultatiebureaus?

Groet, Anita Relou en Joris van Loon
CDA Gemert-Bakel


